
        
 

     
 
 
 
 
Motie Bedrijventerreinen 
  
 
De raad van de gemeente Staphorst in vergadering bijeen op 8 november 2016: 
 
Overwegende dat: 

• de behoefte aan bedrijventerreinen groot is; 
• de beschikbare kavels op de huidige industrieterreinen binnen afzienbare tijd uitgeput raken;  
• voor uitbreiding verschillende opties genoemd worden, zoals De Esch 0, De Esch 4 en de 

Oosterparallelweg; 
• lange voorbereidingstijd nodig is voordat kavels daadwerkelijk uitgegeven kunnen worden. 

 
 
Spreekt uit: 

• dat een geactualiseerde visie op bedrijventerreinen noodzakelijk om tot een goede en 
afgewogen invulling te komen van nieuwe bedrijfslocaties;  

• deze visie onderdeel uit te laten maken van de nieuwe omgevingsvisie.  
 

 
Roept het college op: 

• de opties voor uitbreiding van bedrijventerreinen uit te werken een visiedocument, waarbij 
gestreefd wordt naar bouwrijp maken in de periode 2017-2019; 

• dit visiedocument uiterlijk 1 februari 2017 voor te leggen aan de gemeenteraad.  
 

 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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